
Rapport for kulturmidler 2017 – Frekhaug Diskgolf – Badevika 
 
Vi har i 2017 ferdigstilt Badevika Diskgolfbane. Arbeidet startet November 2016 og 
banen ble åpnet i mai 2017. Etter at banen ble åpnet har arbeidet fortsatt med å utvikle 
banen ytterligere, og dette arbeidet vil gå videre i 2018.   
 
Vi har kjøpt inn  korger, laget utkast og trapper for midlene vi har fått fra kulturmidlene. 
BOF og Folkehøgskolen har også vært viktige bidragsytere økonomisk. BOF har blant 
annet betalt alt av grus og duk til stiene som er laget. I dag har vi laget ca 1000m med 
grusstier. All grus er kjørt ut med trillebår og det aller meste gravd for hånd med 
tilrettelegging. Pr i dag har vi brukt ca 950 dugnadstimer på området i løpet av det siste 
året. 
 
Området brukes nesten hver dag av frisbeegolfspillere, også nå i høst/vinter-månedene. 
 
Vi er veldig takknemlige for den støtten vi har fått til å utvikle området.  
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